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Filled with passionate speeches and sensitive probing of moral and philosophical
issues, this powerful drama reveals the grim fate that befalls the children of Oedipus.
When Antigone, the daughter of Oedipus, chooses to obey the law of the gods rather
than an unconscionable command from Creon, ruler of Thebes, she is condemned to
death. How the gods take their revenge on Creon provides the gripping denouement to
this compelling tragedy, still one of the most frequently performed of classical Greek
dramas. Footnotes.

作者介绍:

目录:

Antigone (Dover Thrift Editions)_下载链接1_

标签

西方文学

戏剧

翻译

文学

悲剧

家庭

古希腊

伦理

http://www.allinfo.top/jjdd


评论

囫囵吞枣地读了一遍。好多角色比我想象的要生动，最平白无趣的反倒是安提戈涅了。
最后看克瑞翁的自白好伤感，觉得是三个忒拜故事里最伤感的一次。

-----------------------------
那个背负着被诅咒的命运的执着女子，那些不能放下的信念还有傲慢。我一向不喜欢读
剧本，这一篇是例外。

-----------------------------
头一次一个词一个词地查。 各种生词&倒装&old use 个人更喜欢Jebb的版本。 枯了。
【不过封面炒鸡好看!
ANTIGONE固然是不畏强权维护神明法律的女英雄，但ISMENE却是那个事前警告事后
还愿意和她一同去死的妹妹，HÆMON则是后来那位视爱情高于一切的ROMEO。比起
她，我更喜欢他们两个。
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